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Een kleine aanvulling op mijn eerdere mail

GGD GHOR bekijkt op dit moment in hoeverre zij de brief mede willen ondertekenen Ik denk dat het mooi is als zij bereid zijn
dat te doen dan komt het verzoek vanuit ons beiden Zodra ik meer van GGD GHOR hoor ik vermoed morgen verwerk ik dat

uiteraard nog in de brief
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Twee weken geleden hadden wij contact over ons voornemen om een brief uit REISlnaam te versturen aan

brancheorganisaties met daarin het verzoek om het belang van reserveringsgegevens voor het bron en contactonderzoek van

de GGD onder de aandacht te brengen in hun achterban Onze belangrijkste uitgangspunten daarbij zijn dat dit alleen kan op

basis van expliciete toestemming van de bezoekeren op basis van vrijwilligheid voor de sector In de bijlage staat een voorstel

voor deze brief ik hoor graag of deze wat jullie betreft akkoord is voor verzending ^^^^heeft er afgelopen week al even naar

gekeken evenals AVG specialist■

Een concrete vraag onzerzijde is nog of de brief echt als brief willen verzenden of meer informeel als mailbericht

Ons voorstel zou zijn om deze brief eerst te verzenden naar sectoren die actief gevraagd hebben aan VWS hoe een dergelijke
toestemmingsvraag eruit moet komen te zien sauna s wellnesscentra CIO kerkengemeenschap en bioscopen en

filmtheaters Daamaast is het voorstel geagendeerd in het ambtelijk overleg op J V met Koninklijke Horeca Nederland en de

evenementenbranche in de week van 10 augustus daar willen we deze brief gebruiken als bijlage Later kunnen we de brief ook

naar andere sectoren versturen waar we op dit moment contact mee hebben zwembaden musea en sportscholen die laatste

heeft het al opgenomen in het protocol en zelf naar sectoren waar nog geen contact mee is

Graag jullie reactie Alvast veel dank

p s na vrijdag ben ik met verlof in cc neemt dit dan van mij over Als het niet deze week lukt zouden jullie je reactie

dan ook aan haar willen richten
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